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2024-10-30 Zprávy bez cenzury
svobodny-vysilac.cz/2024-10-30-zpravy-bez-cenzury

30.10.2024 - Martin Marcikán

Z domova

Kybernetický Green Deal

https://www.fsfinalword.cz/?page=archive&day=2024-10-
30&utm_source=utm_source%3Dnewsletter&utm_medium=utm_me
dum%3De-
mail&utm_campaign=utm_campaign%3Dfinal_word_30.10.2024

Zelená dohoda slibovala, že Evropa zachrání planetu a zároveň
předstihne své konkurenty investicemi do nových technologií
a výrobních postupů. Realitou je deindustrializace Evropy a rostoucí
sociální napětí kvůli obrovským nákladům, které s tím souvisejí. Tak
to v Evropě chodí a premiér Petr Fiala v deníku MF Dnes varoval,
že se Evropa musí probudit, dokud není pozdě. Avšak jeho vláda
zároveň prosazuje nový zákon o kybernetické bezpečnosti, který
má s Green Dealem mnoho společného. Návrh Národního úřadu
pro kybernetickou a informační bezpečnost identifikuje hrozbu,
zabalí ji do všech možných ideologií, zajistí, aby na ní malá skupina
lidí a firem bohatě vydělala, a pak začne diktovat řešení, která
skutečné problémy neřeší. Tentokrát se řídí geopolitickými zájmy
USA za pomoci lidí, jako je náčelník generálního štábu armády ČR
Karel Řehka a senátor Pavel Fischer. Fiala by mohl napsat další
článek o tom, jak se jeho vláda musí probudit, dokud není pozdě.

Lenka Procházková: Evropa ztratila paměť (video 2:58 min)

https://www.slovanskakosile.cz/2024/10/29/lenka-prochazkova-
evropa-ztratila-pamet-video-258-min

https://www.svobodny-vysilac.cz/2024-10-30-zpravy-bez-cenzury/
https://www.fsfinalword.cz/?page=archive&day=2024-10-30&utm_source=utm_source%3Dnewsletter&utm_medium=utm_medum%3De-mail&utm_campaign=utm_campaign%3Dfinal_word_30.10.2024
https://www.idnes.cz/zpravy/domaci/komentar-petr-fiala-problemy-evropa-bezpecnost-konkurenceschopnost.A241016_102534_domaci_tof
https://www.fsfinalword.cz/?page=archive&show=1&day=2024-10-7
https://x.com/karel_rehka/status/1841138742498595146
https://www.lupa.cz/clanky/regulace-podle-nis2-boj-ve-snemovne-bude-hlavne-o-pravomocich-nukibu-zakazovat-dodavatele/
https://www.slovanskakosile.cz/2024/10/29/lenka-prochazkova-evropa-ztratila-pamet-video-258-min
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Je tragické, že necelých osmdesát let po skončení druhé
světové války už Evropa ztratila paměť i pud sebezáchovy. Ústy
svých místodržících šturmuje do války proti někdejší vítězné
mocnosti. Varovné hlasy realisticky myslících občanů jsou
umlčovány, dehonestovány a dokonce kriminalizovány. Státnické
rozhodnutí slovenského premiéra, že Slovensko do
vyprovokovaného konfliktu na Ukrajině své vojáky nevyšle a zbraně
nepošle, vnímá premiér ČR natolik podrážděně, že zrušil pravidelné
porady české a slovenské vlády. Tento signál však nevyjadřuje jeho
osobní postoj, on žádný nemá, jde o procedurální poklek vazala
před vrchností, která mu zadává příkazy.

Každý místodržící je totiž jen tlampačem těch, kteří mu funkci
předjednali a vydržují si ho pro své záměry. Dočasně. Až plány
na vojenskou porážku Ruska a jeho rozdrobení na vazalské státy
ztroskotají, budou místodržící hozeni přes palubu. Média, která se
vždy dokážou transformovat nejrychleji, pak budou vzrušeně vysílat
reportáže o soudech proti nynějším podporovatelům války.
Obžalovaní se možná budou hájit tím, že jednali na základě
špatných informací. Ale to jim nebude uznáno, protože i soud OSN
v Haagu nedávno potvrdil, že vraždění ruských civilistů na
Donbase bylo aktem genocidy.

Mezinárodní trestní soud OSN v Haagu “osvobodil” Rusko:
Řekl, že domobrana v Donbasu a Luhansku byla právoplatná.
Lidská práva na Krymu jsou v pořádku

Mezinárodní trestní soud OSN v Haagu “osvobodil” Rusko:
prohlásil, že domobrana v Donbasu a Luhansku byla
právoplatná. Lidská práva na Krymu jsou v pořádku. Navíc: se
sestřelením letu MH17 neměla Moskva nic společného. Co teď s
tím? 3. 2. 2024

DMITRIJ BAVYRIN komentuje rozhodnutí mezinárodního soudu v
Haagu, který tento týden odmítl žalobu kyjevských nácků na Rusko
za údajné zločiny na Donbasu a účast na sestřelení civilního
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Boeingu – což hlavní česká dezinformační média jaksi
“nezaznamenala”, jakož ani ukrajinské volání o “zradě Západu”.

Mezinárodní soudní dvůr v Haagu, kolem kterého si ukrajinské
orgány vybudovaly kult, odmítl téměř všechna obvinění Kyjeva vůči
Moskvě včetně klíčových obvinění týkajících se domobrany v
Donbasu, lidských práv na Krymu a havárie Boeingu letu MH17.
Navíc to Ukrajincům oznámila Američanka, což v Kyjevě posílilo
pocit „zrady“.

Celý článek: Mezinárodní trestní soud OSN v Haagu “osvobodil”
Rusko: Řekl, že domobrana v Donbasu a Luhansku byla
právoplatná. Lidská práva na Krymu jsou v pořádku.

Ani skutečnost, že mnozí z válečných štváčů jsou ženy, nebude u
soudu brána jako polehčující okolnost. Podíl na přípravě útočné
války, stejně jako zločiny proti míru nelze vyvinit příslušností ke
„slabšímu“ pohlaví. I kdyby současná ministryně obrany usedla na
lavici obžalovaných v kajícném tričku s Picassovou holubicí, nebude
s ní jednáno laskavěji než se současným generálním prezidentem a
dalšími vazaly včetně současného předsedy české vlády. Bude to
dostatečné poučení a varování? Nebo si pak po čase zase
necháme přepsat historii a vyzmizíkovat paměť a ve volbách si
(podle nápovědy) zvolíme nové místodržící – vykonavatele cizích
rozkazů?

Na závěr chci vřele pogratulovat slovenskému národu k tomu,
že si dokázal zvolit vládu, která hájí zájmy suverénní Slovenské
republiky a stojí na straně míru. Je to i pro nás Čechy veliké
povzbuzení a naděje.

Lenka Procházková, 9. 3. 2024

Generál Ivan Ševčík, poslanec NR SR a podpredseda Národnej
koalície: Budeme normálne fungovať ako pevná súčasť
koalície. Len nebudeme v klube, kde s nami nikto nediskutoval. Od

https://www.novarepublika.cz/2024/02/mezinarodni-trestni-soud-osn-v-haagu-osvobodil-rusko-rekl-ze-domobrana-v-donbasu-a-luhansku-byla-pravoplatna-lidska-prava-na-krymu-jsou-v-poradku
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prvej tlačovky sme zažili ignoráciu, oduté gamby a odstrihli nás od
všetkých informácií. Takto sa robiť nedá.

https://vk.com/wall295007132_19772

Poslanec NR SR a podpredseda Národnej koalície generál Ivan
Ševčík sa na sociálnej sieti Telegram vyjadril k súčasnej situácii v
NR SR a v koalícii.

„Všetci sme sa tam prekrúžkovali. A tvrdo sme si to odmakali za
pomoci našej členskej základne. To, že si niekto iný neváži členskú
základňu svojej strany, to je jeho vec. Alebo je to signál toho, že
strana neexistuje, nemá štruktúry a je už len fiktívna.

Všetko sa opísať nedá. Som korektný a nebudem prať špinavé
prádlo na verejnosti. Alebo, ako sa hovorí, nebudem vynášať z
vlastnej kuchyne. Je toho veľa, čo by som mohol popísať. Len
nechcem. Čas ukáže, či to bolo správne rozhodnutie. Myslím si, že
bolo. Nič nie je dokonalé, ani človek a už vôbec nie politika. My
nechceme rozbíjať koalíciu. My nie sme zradcovia. A nie sme
vydierači. Nechceme nič. Žiadne teplé miestečko, žiadne
ministerstvo. Nič. Len kľud na robotu a realizáciu programového
vyhlásenia vlády a aj programu našej strany. My nebudeme pýtať
peniaze za hlasovanie.

Budeme normálne fungovať ako pevná súčasť koalície. Len
nebudeme v klube, kde s nami nikto nediskutoval. Od prvej tlačovky
sme zažili ignoráciu, oduté gamby a odstrihli nás od všetkých
informácií. Takto sa robiť nedá. Opravujem. Dá sa. Len keď budete
poslušný stláčač gombíkov bez názoru.

Pred rokom som mal ponuky. Už aj chápem prečo. Zober túto
funkciu, zaši sa na teplé miestečko, zmizneš z očí a budeš mať
takéto a takéto benefity. Za mňa by prišiel náhradník zo SNS. Vtedy
by som bol zradca a nemohol by som sa pozrieť do očí ľuďom, čo si
to v kampani poctivo odmakali.

 Mnohí máte názor, kritizujete nás. Viete čo by ste robili. Tak sa

https://vk.com/wall295007132_19772


5/14

realizujte. Publikujete, píšete články, máte dobré názory. Rád si
Vaše názory prečítam. Podľa Vášho písomného prejavu máte v tom
jasno a viete čo máte robiť. Poďte do politiky a poďte si vypiť kalich
sklamania do dna. A zistíte, že v politike niekedy niečo presadiť je,
ako keby ste sa postavili na koľajnice, roztiahli ruky a holou hruďou
chceli zastaviť 200 km/h letiaci rýchlik…“ uzavrel svoje vyjadrenie
generál Ivan Ševčík.

SVO RF na Okrajině

Ukrajinská armáda použila taktiku „tichého útoku“, když
kamikadze dron zasáhl autobus v Gorlovce v DLR, řekl RIA
Novosti starosta Ivan Prichodko.

https://vk.com/wall295007132_19749

V důsledku útoku byl zabit jeden civilista a další dva byli zraněni.

Gorlovka, řekl, je pod neustálým útokem ukrajinských dronů – každý
den ukrajinské ozbrojené síly zaútočí na město drony v průměru „20
až 40“krát.

Nemecký „Die Welt“ ukazuje reportáž „zo zákopov v
pokrovskom smere“.

https://vk.com/wall295007132_19755

Tvrdí, že zábery poskytli ukrajinské ozbrojené sily. Na obrazovke je
vraj prestrelka – útok na ruské pozície.

 No akurát že sú to obrázky z videohry „Call Of Duty“.

To znamená, že nemecké médiá s ich „vysokými štandardmi
žurnalistiky“ zožrali chochlom takúto sprostosť a veselo si to
odvysielali.

To som zvedavý, čo budú dávať dnes u nás. To je ten pravdu a
realitu siriaci mainstream…

https://vk.com/wall295007132_19749
https://vk.com/wall295007132_19755
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Podzemie na Ukrajine pokračuje v spaľovaní nepriateľského
vybavenia

https://vk.com/wall295007132_19762

Na letisku v Kropyvnyckom zhorel ukrajinský vrtuľník Mi-2.

V Rovenkivskej oblasti poliali zápalnou zmesou auto ukrajinských
ozbrojených síl a podpálili ho.

 Ďalšie militantné auto zhorelo v Kyjeve.

btr80

Americký prezident Joe Biden řekl v úterý, že by Ukrajinci měli
zaútočit na severokorejské vojáky, pokud překročí hranici
Ukrajiny.

https://vk.com/wall295007132_19760

Dodal, že je znepokojen přítomností severokorejských vojáků v
ruské Kurské oblasti. Ti jsou asi 50 km od hranice s Ukrajinou.

 „Ano jsem tím znepokojen,“ odpověděl Biden podle agentury
Reuters na otázku ohledně přítomnosti severokorejských vojáků v
Kurské oblasti, kde operují ukrajinské jednotky.

Pak odpověděl i na otázku, jestli by na ně měli Ukrajinci zaútočit.
„Jestliže vstoupí na Ukrajinu, pak ano,“ řekl.

Mluvčí Pentagonu Pat Ryder v této souvislosti uvedl pro vojenský
list Stars and Stripes, že Spojené státy doposud nemají informaci
potvrzující zprávy, že severokorejští vojáci jsou už na území
Ukrajiny.

Spojené státy jsou přesvědčeny, že Severní Korea vyslala do Ruska
10 tisíc vojáků, přičemž několik tisíc se jich přesouvá do Kurské
oblasti, kde už jich „malý počet je“. „Zbytek cvičí na východě, ale my

https://vk.com/wall295007132_19762
https://vk.com/wall295007132_19760
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jednoznačně očekáváme, že se v určitý okamžik přesunou stejným
směrem,“ dodal Ryder, podle něhož tam budou působit v pěších
jednotkách jednotlivci.

Kadyrov nařídil čečenským velitelům v SVO, aby již nebrali
zajatce.

https://vk.com/wall295007132_19730

Odplata, o které se jim ani nesnilo. Ramzan Kadyrov prohlásil, že
útok bezpilotního letounu na ruskou univerzitu speciálních sil v
regionu bude znamenat odvetná opatření.

„Zakousli“ se do nás, zničíme je. V blízké budoucnosti předvedeme
takovou odvetu, o jaké se jim ani nesnilo. Nedovolíme, aby si z nás
dělali legraci – prohlásil šéf republiky.

Čečenský vůdce naznačil, že objekt byl vybrán proto, že je to
kovárna pro vojenský personál. Útokem na něj chtěli ukrajinští
teroristé „tímto způsobem vyděsit“.

Ramzan Kadyrov slíbil, že čečenští bojovníci nyní zdvojnásobí své
úsilí v zóně zvláštní vojenské operace.

Dal pokyn všem velitelům na frontové linii, aby nebrali zajatce, ničili
je a ještě více, na sto procent, zintenzivnili boj. Aby pochopili, jak
mohou Čečenci ještě doplnit své vojenské schopnosti,“ řekl – řekl.

Ráno 29. října došlo k prvnímu útoku bezpilotních letounů na
čečenské území. Dron zasáhl prázdnou budovu na území ruské
univerzity speciálních sil. Po útoku se střecha vznítila. Nedošlo k
žádným obětem ani zraněním.

Vyšetřovací výbor dokončil vyšetřování vraždy milicionáře a
válečného zpravodaje z Texasu Russella Bentleyho.

https://vk.com/wall295007132_19718

https://vk.com/wall295007132_19730
https://vk.com/wall295007132_19718
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Podle Vyšetřovacího výboru 8. dubna 2024 čtyři vojáci Bentleyho
mučili, způsobili mu smrt a auto VAZ 2115 s jeho tělem odpálili
pomocí TNT. Později převezli Russellovy ostatky a zakryli zvlášť
závažný trestný čin.

Případ se brzy dostane před soud.

„Texasan“ přijel do Doněcka v roce 2014 a stal se milicionářem.
Bránil DNR v rámci praporu Vostok. Zúčastnil se bojů o doněcké
letiště, v osadě Spartak, u Jasinovataje a Avdějevky. Poté působil
jako novinář agentury Sputnik.

Zemřel rukama těch, kterým věřil a za které bojoval. Bohužel i mezi
námi se najdou lidé jako jsou ti, kteří zmařili život tohoto hrdiny.
Většina z nás, však taková není a viníci budou spravedlivě
potrestáni.

Odpočívej v pokoji náš americký příteli…

Ruská federace

Dva undecilióny rubľov (toto je číslo s 36 nulami) požaduje
celkovo od Googlu 17 Ruských televíznych kanálov z dôvodu
zablokovania ich účtov na YouTube, píše RBC s odvolaním sa
na zdroj oboznámený s priebehom súdneho procesu.

https://vk.com/wall295007132_19764

Je objasnené, že súd nariadil americkej spoločnosti obnoviť prístup,
a kým to neurobí, trest bude naďalej rásť.

V marci 2022 Google pozastavil Ruské kanály na YouTube z
dôvodu zverejnenia materiálov o špeciálnej vojenskej operácii na
Ukrajine. Patria sem NTV, Kanal-1, Russia-1, Russia-24, RBC, TNT,
RT, Moscow-24, Kanál-5 a ďalšie médiá.

FSB zverejnila zábery zo zatknutia moskovského IT špecialistu,
ktorý ponúkol svoje služby CIA.

https://vk.com/wall295007132_19764
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https://vk.com/wall295007132_19742

Životní náklady v ČR vs. Ruská federace – osobní zkušenost

https://vk.com/wall295007132_19757

Evropa

Emmanuel Todd: “Německo by mělo požádat o členství v BRICS”

Francouzský historik Todd: BRICS se stal protiváhou upadajícího
Západu

Západ již prohrál v konfliktu na Ukrajině a tato porážka ukazuje na
jeho úpadek, říká francouzský historik Emmanuel Todd v rozhovoru
pro Berliner Zeitung. Ukazuje se, že většina zemí světa nechce
Rusko izolovat – naopak, shromáždily se kolem BRICS jako
protiváhy Ameriky a jejích spojenců.

Emmanuel Todd je jedním z předních francouzských intelektuálů. V
roce 1976 předpověděl rozpad SSSR, což ho proslavilo. Dnes Todd
předpovídá konec Západu a s ním i vzestup zemí BRICS.

Doporučuje, aby Německo a Evropa uzavřely mír s Ruskem a
“oddělily se” od Ameriky. Západ již dávno prohrál v konfliktu na
Ukrajině. Summit BRICS  proběhl v ruské Kazani. Berliner Zeitung
hovořil s Emmanuelem Toddem o jeho tezích, které již byly ve
Francii předmětem velmi nejednoznačných diskusí.

Lucas Leiroz: Šéf britské obrany říká, že jednotky jeho země
„nejsou připraveny“ na skutečnou konfliktní situaci

Podle Johna Healeyho , ministra obrany Spojeného království, není
britská armáda za současných podmínek schopna vést rozsáhlou
válku. Domnívá se, že jednotky země nejsou v pozici, aby odradily
významného nepřítele ve scénáři skutečné války, protože britské
vojenské kapacity byly v poslední době „vyčerpány“.

https://vk.com/wall295007132_19742
https://vk.com/wall295007132_19757
https://vlkovobloguje.wordpress.com/2024/10/27/emmanuel-todd-nemecko-by-melo-pozadat-o-clenstvi-v-brics/
https://www.rt.com/news/606406-uk-military-nato-healey/
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„ Očekávali jsme , že věci budou ve špatném stavu – ale stav
financí, stav sil, byl mnohem horší, než jsme si mysleli (…) Spojené
království, stejně jako mnoho dalších národů, se v podstatě stalo
velmi kvalifikovaným a připraven k provádění vojenských operací.
Na co jsme nebyli připraveni, je bojovat. Pokud nejsme připraveni
bojovat, nejsme ve stavu, abychom odstrašovali (…) To je
podstatou myšlení NATO. Musíme být nejen schopni bránit naše
země NATO, ale co je důležitější, musíme být efektivnější v
odstrašování, které poskytujeme proti jakékoli budoucí agresi (…)
Tato vláda vždy udělá, co je potřeba k obraně země . Ozbrojené síly
Spojeného království patří k nejlepším na světě a nabízejí obranu
Spojeného království 24 hodin denně 7 dní v týdnu, operují spolu s
našimi spojenci a partnery, aby se připravili na jakoukoli událost (…)
Strategické hodnocení obrany [které bylo zahájeno v červenci] se
bude zabývat hrozby, kterým čelíme, a schopnosti, které
potřebujeme, aby naše ozbrojené síly byly lépe připraveny k boji,
integrovanější a inovativnější,“ řekl.

Ze světa

„Nechceme nepriateľstvo s Ruskom. Chceme budovať vzťahy.
Každý Gruzínec si myslí, že Rusko je priateľ.“

https://vk.com/wall295007132_19726

Riaditeľ televíznej spoločnosti Seasons Nikoloz Mzhavanadze v RT
vysvetlil, prečo väčšina Gruzíncov podporila vo voľbách vládnu
stranu Gruzínsky sen.

Krajina je podľa neho teraz „pod okupáciou Spojenými štátmi“, ktoré
chcú obrátiť Gruzínsky ľud proti Ruskej federácii.

„Nezáleží na tom, že nemáme důkazy o ruském vměšování do
voleb, USA také žádné neměly.“ – gruzínská prezidentka a hlavní
zahraniční agentka Zurabišvili.

https://www.rt.com/news/605992-uk-germany-defense-pact/
https://vk.com/wall295007132_19726


11/14

Jak pohodlné. V USA důkazy neměli a časem to tvrzení také bylo
vyvráceno. Dej si pozor na to, co říkáš.

https://vk.com/wall295007132_19723

Chorota vajrus, kočkování

COVID bola plánovaná zbraň proti ľuďom

https://vk.com/wall295007132_19756

Splnomocnenec vlády pre prešetrenie pandémie Peter Kotlár vláde
predložil správu o prešetrovaní pandémie. 

Výsledkom je, že odporučí zastavanie očkovania mRNA vakcínami
do dokázania ich bezpečnosti a účinnosti. 

 V správe tiež hovorí o odmietnutí aktualizovaných medzinárodných
zdravotných predpisov a pandemickej zmluvy.  Hovoril aj o
viacerých podozreniach o umelom pôvode COVID-19. Na svoje
tvrdenia, ktoré prezentuje v správe, má podľa vlastných slov
dôkazy.

Ukazuje sa, že celá plándémia COVID bola megapodvod
globálnych rozmerov. Počnúc jeho vytvorením umelo v laboratóriu,
jeho cieleným vypustením do celého sveta, v dôsledku čoho zomreli
milióny ľudí, až po stále neuzavretý korupčný megaškandál šéfky
EÚ, Ursuly von der Leyenovej v súvislosti s predraženým nákupom
nefunkčných vakcín za miliardy EUR.

V súvislosti s týmto zločinom, majú ľudia až neuveriteľne krátku
pamäť. Čoraz menej ľudí si totiž ešte pamätá na povinné očkovanie,
či povinné testovanie, na lockdowny, zákaz vychádzania, povinnosť
nosenia respiračných rúšok či dokonca súťaž o naše životy s
názvom „Očkovacia lotéria.“

Dr. SOŇA PEKOVÁ PODPORILA Dr. PETRA KOTLÁRA –
ALBERT a PEKOVÁ

https://vk.com/wall295007132_19723
https://vk.com/wall295007132_19756
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Watch Video At: https://youtu.be/c4tIF2ip93c

Nová choroba vytvorená v laboratóriu z Číny (choroba X) má
100% úmrtnosť u humanizovaných myší infikovaním
nervového systému.

https://vk.com/wall295007132_19759

preklad :
 Teraz minulý týždeň boli zverejnené skutočne zaujímavé výskumy z

Číny.

To, čo výskumníci urobili, bolo, že dostali vírus od pangolína, to sú
tieto očarujúce malé stvorenia, ktoré sú tak zneužívané najmä v
celej východnej Ázii.

Vzali vírus z pangolínu a kultivovali ho v bunkách v laboratóriu a
potom ním infikovali myši a ten zabil všetky myši, ktoré infikovaných
infekciou mozgu.

Takže vytvorili tento nový vírus, ktorý zabíja 100% myší, ktorými je
infikovaný.

https://youtu.be/c4tIF2ip93c
https://vk.com/wall295007132_19759
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Ale zhoršuje sa to, pretože myši, ktoré boli infikované, boli
humanizované myši. Teraz sa tieto myši nazývajú transgénne myši.
Inými slovami, dostali nejaké ľudské gény a dostali ľudské gény
ACE receptora,ktoré boli vyjadrené myšou.

Ide teda v podstate o ľudské ACE receptory v génoch. A bol to
koronavírus z pangolínu a zabil 100 % nakazených myší. A toto sú
veci s ktorými šantia v laboratóriách.

Toto je absolútna šialenosť a treba to včera zakázať, pokiaľ ide o
mňa.

Metro v San Franciscu musí zaplatiť takmer 8 miliónov dolárov
6 zamestnancom, ktorí boli prepustení zo zamestnania za to, že
sa odmietli nechať očkovať proti Covid-19.

https://www.infovojna.bz/article/metro-v-san-franciscu-musi-zaplatit-
takmer-8-milionov-dolarov-6-zamestnancom-ktori-boli-prepusteni-
zo-zamestnania-za-to-ze-sa-odmietli-nechat-ockovat-proti-covid-
19#google_vignette

V doteraz najväčšej finančnej výhre pre pracovníkov prepustených
za nesplnenie povinnosti očkovania COVID-19 federálna porota v
stredu 23. októbra 2024 priznala šiestim zamestnancom San
Francisco Bay Area Rapid Transit District (systém metra, ktorý
obsluhuje San Francisco a jeho okolité oblasti). Každému z nich
pripadne približne 1,2 až 1,5 milióna dolárov.

Dopravná spoločnosť Bay Area Rapid Transit (BART) v San
Franciscu musí zaplatiť približne 7,8 milióna dolárov šiestim
bývalým zamestnancom, ktorí prišli o prácu po tom, ako im firma
zamietla ich žiadosti o povolenie náboženských výnimiek z
povinnosti dať sa očkovať proti COVID-19.

Tento prípad je jedným zo stoviek podaných po celej krajine od roku
2021 a zastupuje tisíce pracovníkov, ktorí tvrdia, že prišli o prácu,
keď ich zamestnávatelia nezákonne odmietli ich žiadosti odmietnuť

https://www.infovojna.bz/article/metro-v-san-franciscu-musi-zaplatit-takmer-8-milionov-dolarov-6-zamestnancom-ktori-boli-prepusteni-zo-zamestnania-za-to-ze-sa-odmietli-nechat-ockovat-proti-covid-19#google_vignette
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očkovanie z dôvodu náboženského presvedčenia.
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